



Styrelsemöte 230426

Protokoll

Närvarande: Matilda, Jenny, Viveca, Isabelle, Linda, Annika via teams, Cathrine via teams.

Frånvarande: -

§1 Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet.

§2. Godkännande av dagordning

Mötet går igenom dagordning och godkänner den.

§3. Val av justerare

Till justerare för mötet valdes Jenny Söderberg.

§4. Föregående mötes protokoll

Troligen blir det ingen pay and ride. Ev en mindre interntävling innan vår planerade dressyrtävling den 11 juni.

Paddocken kommer bli klar innan sommaren och den planerade dressyrtävlingen. Dike kvar på höger sida.

§5. Redogörelse för ekonomi

Kassören gör en kort redovisning av status på ekonomi och kommande intäkter/utgifter.

Nordeabesök planeras till den 27/4, av Cathrine och Viveca. Ingen ekonomiredovisning sker därför idag men inga stora förändringar har skett sen föregående möte.

§6. Rapport från tävlingskommittén

Tävlingskommittén informerar om pågående aktiviteter. Gemensam diskussion om träning och tävlingsverksamhet.

Nästa möte är planerat om 2 veckor. Linda frågar Jens om en terrängträning i paddocken framöver.



Dressyrtävling 11 juni som planerat, lagfinal i div 3 häst. Proppen är godkänd nu av distriktet. Jeanette Nyman Nilsson är överdomare. Emma Nilsson Tysklind är domare för förklassen. Helena Berggren är domare för lagklassen. 10 lag är anmälda till serien. EFRK har företräde till förklassen och det är 20 % rabatt på startavgiften för medlemmar.

Ponny-SM fälttävlan 2 & 3 sep. Stora Väsby håller i planering gällande domare. Annika och Michalea ansvarar för sponsring. och tar fram ett sponsorbrev, Michaela ska fixa.. Frida har kontakt med Enköpings Kommun, kommunen sponsrar med plats på digitala skärmarna längs E18. Sponsorpaket i brons, silver och guld. Granngården vill komma och stå och sälja, Annika jobbar på. Ryttafest på Restaurang Golfen. Sven Svensson fixar all mat, både kafeteria, funktionärsmat, och annan försäljning. Vinsten delas lika mellan honom och EFRK. Glasbox kommer att finnas vid fint väder. Läkare, ambulans är klart. Mål att vara klara med hinderdomare och funktionärer innan sommaren. Nästa möte för SM är planerat i maj.

§7. Ungdomsledamoten informerar

Isabelle har skapat en snapchatgrupp för ungdomarna och Isabelle hoppas att Essie kan vara med och hjälpa henne framöver. Ungdomarna siktar på en egen aktivitet i samband med SM för att tjäna lite pengar till träning eller liknande aktivitet.

Cathrine undrar om det finns ett separat konto till ungdomarna. Vi tar upp hur vi vill göra vid nästa möte.

Förslag på om ungdomarna vill sälja på loppisen på Åkerby. Vi kollar om det finns plats på loppisen.

§ 8. Kommande eller genomförda aktiviteter

Medlemsdag eller städdag på försommaren. Göra något roligt tillsammans för att skapa en positiv stämning i stallet.

Beslut att vi har en gemensam dag den 6 juni. Vi bygger dressyrbana, krattar och snyggar till runt tävlingsbanan och grillar korv. Calle eller Jens kör ner dressyrstaketen. Lilla sekretariatsboden behöver städas ut.

Cathrine har skrivaren som behövs till dressyrtävlingen, däremot så saknas toner. Cathrine beställer det.

Två toaletter är bokade till tävlingen.



Några funktionärer behövs till dressyrtävlingen. Vi behöver tänka på säkerheten och märka upp häst respektive gåendes väg. Funktionslistan kommer strax upp i stallet, Viveca fixar den.

Det finns en tävlingsledarutbildning i distriktet, vi håller lite koll för att vara med längre fram.

Hinderdomkurs planerad till 14 augusti med Ulf Stålborg inför ponny-SM.

Kolla ev LOK stöd till nästa möte.

§ 9. Medlemskommunikation

Kalendarium uppdateras till hemsidan.

Viveca kommer in i Idrottonline och gör medlemsutskick, Annika delar på facebook och lägger ut på hemsidan. Information om vår planerade medlemsdag den 6 juni kommer ut via alla våra kanaler. EFRK insta kan användas men vi behöver ta reda på lösenord och göra alla i styrelse och tävlingsgrupp till administratörer. Isabelle är ansvarig nu ihop med Frida.

§ 10. Anläggning och materiel

Paddocken är beräknad klar till 18 maj.

Ny sand inlagt i ridhuset.

§ 11. HB informerar

Stallmöte den 6 maj där info från Annika tas upp om sommarplanering, hagar m.m.

Träckprovtagning sker under maj, nya direktiv från EU om avmaskning är att det ska ske 3 dagar innan bete. Alla hästar kommer att odlas för stora blodmasken i år.

§ 12. Övriga frågor

Klubben har bekostat en del WE-hinder över tiden (bron, tjur, klockstapel, pinnar) Om klubben inte vill använda dessa är förslaget från Annika att vi säljer hindren. Om dom inte är i tillräckligt gott skick kanske dom kan fixas upp eller eldas upp. Vi kan leta efter dessa hinder den 6 juni.

Klubbkläder: Finns ett företag Prima 4 you, som har samlat många föreningar och klubbar under samma tak. Om vi går med där skapas en egen klubbsida för oss där man direkt kan beställa kläder, schabrak m.m som broderas och skickas hem. Våra tunna



jackor och västar finns redan i deras sortiment och styrelsen behöver bestämma vad som ska kunna ingå i vårt beställnings Sortiment. Förslaget tas till nästa möte och det finns flera olika leverantörer som man kan jämföra innan beslut. Kolla av med klubbens medlemmar om intresse finns till nästa möte.

§ 13. Nästa möte

Tisdag 20 juni kl 18 hos Viveca.

Mötet avslutas

Sekreterare
Linda Bejersten

Justerare
Jenny Söderberg

Ordförande
Viveca Råim